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Schriftelijke vraag Raadsfractie CDA-Westerveld op grond van Artikel 36 Regeling van 
orde voor de vergadering van de gemeenteraad van (uiterlijk) 12 mei 2020. 

Datum: 14 april 2020
 
Onderwerp: Veiligheidsonderzoek recreatiebedrijven door Regionaal Informatie en 

Expertise Centrum Noord Nederland.

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

Tijdens de vergadering van de raadscommissie Sociaal Domein van 15 oktober 2019 is er 
onder anderen gesproken over een onderzoek  door het Regionaal Informatie en Expertise 
centrum Noord-Nederland. Dit onderzoek zou gedaan worden op alle vakantieparken in de 
gemeente Westerveld. De achtergrond daarvan is onder andere de verwachting dat helaas ook 
op vakantieparken in onze gemeente sprake kan zijn van criminele activiteiten waaronder 
(kinder-)prostitutie, handel in en opslag van verdovende middelen, mensenhandel, 
onderduikplaats voor criminelen, heling en de financiering van (delen) een vakantiepark met 
crimineel geld. Eind 2019 is een onderzoek gepresenteerd dat in twee vakantieregio’s is gedaan 
en waarbij geschat werd dat op ca. 7% van de vakantieparken sprake is van structurele 
veiligheidsproblematiek.

Tijdens de presentatie van het College over de voortgang van het project Vitale Vakantieparken 
in oktober 2019 heeft de CDA-fractie ook vragen gesteld en over de noodzaak van een dergelijk 
onderzoek gesproken. Tot nu toe is echter de raad nog niet geïnformeerd over de resultaten 
van het onderzoek door het Regionaal Informatie en Expertise centrum Noord-Nederland noch 
over de daaruit voortvloeiende en/of reeds genomen maatregelen of de beoogde effecten op 
korte en middellange termijn.

Overigens wordt oneigenlijk gebruik (illegale bewoning) niet gerekend tot criminele activiteiten, 
maar is de CDA-fractie wel benieuwd op welke termijn de raad een visie van het College op dit 
oneigenlijk gebruik mag verwachten. 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

1. Is het onderzoek door het Regionaal Informatie en Expertise centrum Noord-Nederland 
inmiddels afgerond en zijn de resultaten bekend? Zo ja, wanneer waren die resultaten al 
bekend ? Op welke wijze en wanneer deelt het College de conclusies van het onderzoek 
met de raad?
Zo nee, wanneer mag de raad de rapportage van het onderzoek door het Regionaal 
Informatie en Expertise centrum Noord-Nederland verwachten?

2. Heeft het College inmiddels beleid geformuleerd ten aanzien van oneigenlijke bewoning 
op vakantieparken? Zo ja, wanneer wordt de raad door het College in de gelegenheid 
gesteld hier kennis van te nemen en met elkaar over in debat te gaan? Zo nee, wanneer 
mag de raad een (concept-)beleidsplan verwachten? 

Namens de raadsfractie van CDA-Westerveld, 
Adri van der Weyde


